
SIUMUT INATSISARTUNI ILAASORTAATITAT 

23. april 2012

I  henhold  til  §  37  i  forretningsorden  for  Inatsisartut,  fremsætter  jeg  følgende  spørgsmål  til 
Naalakkersuisut: 

Hvorledes  har  departementet  for  sundhed  kunnet  undgå  at  vide  noget  om,  at  3 
medarbejdere i ledende stillinger i sundhedsvæsenet har foretaget aconto lønudbetalinger?

Hvis det har været uvist, hvor langt henne i sagens forløb er Naalakkersuisut blevet bevidst 
om sagen? 

Hvilke advokater undersøger sagen og hvornår forventes sagen afsluttet? 
(Medlem af Inatsisartut Malik Berthelsen, Siumut)

Begrundelse:
Jeg anmoder om at der redegøres for mine spørgsmål jf.  pressemeddelelse af mandag den 26. 
marts 

Jeg ønsker ligeledes, at der redegøres for aconto lønudbetalinger, da der som bekendt har været 
forskellige  og  forvirrende  udmeldinger  via  pressen  fra  lægeforeningen  samt  overlæger  fra 
Dronning Ingrids Hospital. 

Det blev dengang lovet, at sagen vil blive afsluttet inden for 1 uge og da det er i vores interesse, at  
medarbejderne skal føle sig trygge, er det ønskeligt at få oplyst, hvornår sagen bliver afsluttet? 
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